
Geen vuurwerkverbod!! Het werkt niet hoe meer jullie hier verbieden hoe meer je mensen richting 
het buitenland stuurt die met illegale terugkomen. En daarbij heb je denk ik wel mogen zien dat een 
vuurwerkverbod geen zin heeft afgelopen oud een nieuw�. Te triest voor woorden hoe ons kabinet 
en de kamer met het vuurwerkverbod smijten. Blijf met je poten van de tradities af!!!


